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היום. שאנחנו  מי  לא  בטוח  כישלון?  נחווה  לא  אם  נהיה  אנשים  אילו 
יהודית גולשבסקי עם זווית ראיה מיוחדת על החיים כרכבת הרים…

בידיעה התנחמו  הרים.  ברכבת  לנסיעה  לעיתים  משולה  הרוחנית  הצמיחה 
הכיסא  – הספר  (מתוך  העלייה…  לקראת  הכנה  רק  היא  שלכם  שהירידה 

הריק).

ומה זה אומר לגבי?

הדרך למטה היא רק הכנה לדרך למעלה, או כמו שאומר רבי נחמן מברסלב
– “ירידה, תכלית העלייה” (לצורך עליה). כי בלי ה”ירידה” אי אפשר

לעלות “למעלה”.

מסוגלת להיות  ונצחית,  תמידית  ב”עלייה”  להיות  רוצה  שאני  טבעי  זה 

https://breslov.co.il/%d7%a2%d7%9c-%d7%a8%d7%9b%d7%91%d7%aa-%d7%94%d7%a8%d7%99%d7%9d/


לנווט דרך החיים בשביל העולה בצורה יציבה. אבל זה לא עובד ככה.
אצלי, בסדר  לא  שמשהו  בי,  טוב  לא  משהו  שיש  לחשוב  במקום  לא.  ממש 
אני יכולה להתנחם מההבנה שירידות תכופות אלו עוצבו כחלק מהתכנית.

איזה סוג של בן אדם אהיה אם לא אחווה כישלון? האם אוכל לפתח את
הטבע האלוקי שבי בלי לקבל את העובדה שאני פגיעה, רגישה, לא פעם

נופלת וגם נכשלת ועם חסרונות?

איזה סוג של בן אדם אהיה אם לא אחווה כישלון?…

אבא יקר שבשמים,

מלא את הלב שלי

בחכמה העליונה

בעזרתה בראת אותי.

עזור לי להבין

שהחולשות שלי

רק יחשלו אותי,

שהמגבלות שלי



מציבות גבולות חדשים לפני,

והכישלונות שלי

הם מורי הדרך להצלחה שלי!

(מתוך הספר הנשק העדין. להזמנת ספר זה והספר הכיסא הריק  – לחצו
כאן).

בואו ליהנות ממגוון מאמרים מרתקים בנושא צמיחה אישית כאן!
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